

8oz balang lilin kaca dengan warna graden dengan botol peresap 100ml



- Dedikasi paling tinggi untuk merancang, tidak pernah memampatkan kualiti
- [Sunny Glassware](#) Strictly melindungi reka bentuk pelanggan, semua item yang baru direka dari kami tidak disalin dalam tiga tahun.
- Kualiti produk adalah tumpuan utama dalam [Sunny Glassware](#). [Sunny Glassware](#) Setelah menghancurkan 80,000 pcs kapal kaca dengan cacat yang hampir tidak dapat dilihat.

## Penerangan Produk

<b>Nama Produk</b>	Kapal lilin kaca dengan set botol penyebar kaca
<b>Masa contoh</b>	1. 5 hari jika terdapat bentuk dan saiz kaca 2. 15 hari, jika anda memerlukan bentuk baru dan saiz kaca
<b>Ukuran</b>	cawan kaca Item No.:SCRG22053 DIA DIA: 80 mm Bawah dia: 76 mm Ketinggian: 98 mm Berat: 287 g Capacity: 300 ml MOQ: 3000 keping botol penyebar Item No.:SCRG22053 Dia teratas: 70.3 mm Bawah dia: 71.8 mm Ketinggian: 54.7 mm Berat: 201 g Capacity: 120 ml MOQ: 3000 keping
<b>Pembungkusan</b>	Pembungkusan biasa, kotak hadiah individu, kotak PVC, kotak tettingkap, kotak warna, kotak putih, dll
<b>Masa penghantaran</b>	Dalam masa 35 hari selepas sampel dan pesanan disahkan
<b>Tempoh bayaran</b>	Deposit 30% oleh T/T terlebih dahulu dan baki terhadap salinan B/L
<b>Penghantaran</b>	Melalui laut, melalui udara, dengan ekspres dan ejen penghantaran anda boleh diterima
<b>Majlis penggunaan</b>	Hiasan rumah, hiasan perkahwinan, nikmat perkahwinan, peningkatan hiasan,



Capacity	300ml
weight	287g



Capacity	120ml
weight	201g

Di bawah adalah The biasa Graient warnapada The lilinkacabalangdan penyebarbotol, iaboleh menjadi hanyasatuwarnaatauduawarna.

Juga ia boleh disesuaikan dengan warna yang anda minta.

WHAT  
YOU  
LOVE  
AND  
LET IT  
KILL



WHAT  
YOU  
LOVE  
AND  
LET IT  
KILL





Belows adalah marmar warnayang adalah benar - benar baru dalam The pasaran. Kelihatan jadi berbeza dari yang lain marmar corak.

la jug boleh menjadi berbeza warna oleh handa diminta.



Marmar klasik ini [pemegang lilin kaca dan botol wangi](#) adalah pilihan yang baik untuk lilin wangi mewah.

Ia sangat serba boleh digunakan di sekitar rumah, rumah atau perkahwinan parti sebagai cawan aromaterapi atau sebagai pusat perkahwinan di dalam pasu.

**Kami menantikan pertanyaan anda di [sales30@sunnyglassware.com](mailto:sales30@sunnyglassware.com)**